

MÖVENPICK
HOTEL VILLA PAMPHILI
ROME

**MEETINGS
& EVENTS**



Rome
Italy

Conferences

The large Congress Center is made of 14 rooms spread over 3 floors with state-of-the-art technology, flexible and modular spaces and natural light. The plenary room can accommodate over 500 delegates and is provided with a wide ultra-modern ledwall. The proximity of the splendid Villa Pamphili and the Terrazza del Gianicolo gives you the chance to organize team building activities, making your event unique. Our attentive staff will be by your side during the whole organization process taking care of you and all your needs.

Dining

2 restaurants with gastronomic cuisine à la carte and banqueting, 1 American bar, 1 pool bar adjacent to the semi-Olympic swimming pool with a solarium of 500sqm surrounded by greenery and a prestigious 800sqm spa with wellness programs inspired by the Roman baths, 6 massage cabins and a large fitness area. Finally, the rooftop lounge on the 5th floor of the building has a panoramic view of the eternal city and is the pride of the hotel.

Rooms

The 235 rooms spread over 5 floors have been completely renovated by the famous London studio Dexter Moren Associates. The contemporary interiors blend perfectly with the external environment, recalling the concept of "joie de vivre" by the famous architect Gio Ponti. All rooms feature a splendid balcony overlooking the green Valle dei Casali park.



Conférences

Le vaste centre de conférences se compose de 14 salles de réunion, dont une de plus de 500 places avec un large et moderne ledwall, distribuées sur 3 étages, avec une technologie de pointe, des espaces flexibles et modulables bénéficiant d'un éclairage naturel. La proximité de la splendide Villa Pamphili et de la Terrazza del Gianicolo offre la possibilité d'organiser des activités de team building, rendant votre événement unique. Notre personnel attentif et expérimenté vous secondera tout au long de l'organisation, en prenant soin de vous et de toutes vos exigences.

Restauration

2 restaurants gastronomiques proposant le service à la carte et le service banquet, 1 bar américain, 1 bar au bord de la piscine semi-olympique avec un solarium de 500 m2 plongés dans la verdure ainsi qu'un prestigieux spa de 800 m2 avec des parcours de bien-être s'inspirant des thermes romains, 6 cabines pour massages et une vaste salle de sport. Le fleuron de l'hôtel sera la terrasse panoramique, au 5e étage du bâtiment avec une vue imprenable sur la Ville Éternelle.

Chambres

Les 235 chambres distribuées sur 5 étages ont été entièrement rénovées par la célèbre agence londonienne Dexter Moren Associates. Elles se fondent à merveille dans le cadre extérieur et évoquent le style du grand architecte Gio Ponti. Toutes les chambres ont un merveilleux balcon donnant sur la Vallée des Casali.

Location

Surrounded by the greenery of the Valle dei Casali park, the Mövenpick Hotel Villa Pamphili is just 15 minutes away from the Vatican City and the characteristic Trastevere and Testaccio districts.

The position of the hotel, elevated compared to the city, offers a breathtaking view of the green of the park and of Rome. The main attractions of the capital are within easy reach, such as the Colosseum, the Imperial Forums and the Spanish Steps.

Fiumicino Airport is a 30-minute drive away, while Termini Railway Station is just 25 minutes away.

Emplacement

Entouré de la verdure du parc de la Vallée des Casali, le Mövenpick Hotel Villa Pamphili est situé à 15 minutes seulement du Vatican et des quartiers caractéristiques de Trastevere et Testaccio.

La position de l'hôtel, surélevée par rapport à la ville, offre une vue époustouflante sur le parc luxuriant et sur Rome. Les hauts lieux culturels de la capitale, comme le Colisée, le forums impériaux et Piazza di Spagna, sont très proches.

L'aéroport de Fiumicino se trouve à 30 minutes en voiture, tandis que la gare ferroviaire Termini est à 25 minutes.



Banquet department, direct phone +39 06 44484840
Service Banquet, ligne directe +39 06 44484840

Mövenpick Hotel Villa Pamphili Rome
Via della Nocetta, 105 | 00164 | Roma RM | Italy
Phone +39 06 44484840

HB659-CG@accor.com

[movenpick.com](https://www.movenpick.com)